
Kallelse till årsstämma

Styrelsen för Bostadsrättsföreningen Moroten i Sjödalen, kallar till ordinarie
föreningsstämma torsdagen den 5 maj 2022 klockan 18.30 till ca 20.30 i Kulturhuset/Folkes,
Stora salen, Sjödalstorget 1.

Det har inkommit tre motioner till årets stämma. Två av dessa berör samma ämne och
besvaras därför tillsammans.

Föreningens årsredovisning kommer läggas upp på hemsidan inför stämman. Efter stämman
kommer det finnas tid att ställa frågor!

Motioner till stämman

Följande motion är inskickad av Maggie Olsson, Elisabeth Olsson och Walter Reyes.

Vi önskar att föreningen tillsätter en grupp som utvärderar och gör en utredning om våra
möjligheter att installera solceller på taken. Kommunen har t ex energi- och klimatrådgivare
som kostnadsfritt kan vägleda.

Om solceller är genomförbart skulle det på sikt gynna både föreningens ekonomi  och
miljön.

Styrelsens svar:

Om intresse finns bland medlemmar i bostadsrättsföreningen Moroten i Sjödalen, föreslår
styrelsen att en kommitté bildas för att utreda frågan om solceller. Kommittén ska bestå av
en eller flera medlemmar i bostadsrättsföreningen Moroten i Sjödalen. Kommittén ska
tillsättas under Årsstämman.

Kommittén för Solceller får i uppgift att utreda möjligheten till solceller.

Detta innebär att kommittén bland annat skall utreda hur detta påverkar husets
byggnadsgaranti, om bygglov krävs, juridiska aspekter, tillgängliga leverantörer, vilken typ av
solceller som är lämpliga, livslängden för solcellerna, hur mycket energi solcellerna kan
generera, estimerad kostnad för upprättandet, den estimerade investeringskostnaden och
om en avgiftshöjning för att finansiera investeringen krävs och estimerad återbetalningstid
innan dess att solcellerna blir lönsamma.

Kommittén ska presentera estimerad kostnad för upprättandet, för årlig drift och underhåll
av lösningen, samt hur lösningen ska underhållas operativt. Det ska presenteras för
styrelsen. Beslut tas under en framtida stämma.
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Följande motion är inskickad av Maggie Olsson, Elisabeth Olsson och Walter Reyes.

Önskar att styrelsen utreder möjligheterna att skapa miljösortering även för övriga sopor
såsom plast, papper och metall. Ett samarbete med kommunen och grannföreningarna vore
väl lämpligt.

Motionen besvaras tillsammans med nästkommande motion.

Följande motion är inskickad av Peter Nilsson.

Ny avfallslösning för källsortering och återvinning
För boende i Brf Moroten kan vi idag slänga matavfall och hushållsavfall på innergården
genom två kärl. Boende som värnar om klimatet och väljer att sortera sina sopor utifrån
material såsom kartong, plast, glas och metall för återvinning måste däremot ta sig hela
vägen till återvinningscentralen vid Huddinge station. För en som har tillgång till en bil är
detta en omständlig men en tämligen genomförbar uppgift. För de som måste gå eller cykla
tillkommer däremot utmaningar med att forsla med sig det som ska återvinnas.

I dessa tider då fler och fler blivit klimatsmarta tycks det inte rimligt att det ska behöva vara
omständligt att agera klimatsmart. Gällande denna problemställning vill jag därför inkomma
med följande motion:

● Införskaffa en ny sorts avfallslösning som möjliggör källsortering i närområdet.

Fördelar med att besluta för en ny sorts avfallslösning för källsortering och återvinning:

● Upphämtning av hushållsavfall minskar i och med att boende kan källsortera
förpackningar bestående av glas, metall, kartong och plast.

● En lösning för att kunna återvinna kartong kommer lösa problemet med
pizzakartonger som alltför ofta orsakat stopp i sopkärlet för hushållsavfall.

● Sortering och återvinning minskar förbrukningen av värdefulla naturresurser.
● Genom återvinning sparar vi energi och viktiga råvaror, minskar föroreningar och

skyddar naturliga livsmiljöer för djur, växter och insekter.
● Vi kan bekämpa klimatförändringarna genom att återvinna. Återvinning leder till

minskad förbrukning av energi och råvaror, som i sin tur leder till en minskning av
utsläppen av växthusgaser.

● En lösning som möjliggör återvinning i närområdet kommer uppmuntra boende som
i dagsläget inte källsorterar på grund av avståndet till återvinningscentralen vid
Huddinge station.

Jag föreslår att årsstämman bifaller mitt första förslag om att införa en ny sorts avfallslösning
som möjliggör källsortering, då företrädesvis genom att upprätta återvinningskärl där de
nuvarande hushålls- och matavfallskärlen står idag. En annan möjlig lösning för att
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åstadkomma samma resultat är att styrelsen för dialoger med närliggande
bostadsrättsföreningar som redan har tillgång till ordentliga återvinningsrum om boende i
Brf Moroten kan få tillgång till dessa utrymmen, då mot en rimlig avgift. En lösning som
denna innebär att Brf Moroten inte behöver upprätta en egen rumslig lösning för
återvinning och dessutom kanske kommer undan med en mer kostnadsfördelaktig lösning.

Styrelsens svar:

Om intresse finns bland medlemmar i bostadsrättsföreningen Moroten i Sjödalen, föreslår
styrelsen att en kommitté bildas för att utreda frågan om miljörum. Kommittén ska bestå av
en eller flera medlemmar i bostadsrättsföreningen Moroten i Sjödalen. Kommittén ska
tillsättas under Årsstämman.

Kommittén för Avfallshantering får i uppgift att utreda möjligheten till miljörum och
miljösortering.

Detta innebär att kommittén bland annat skall utreda vilket utrymme som finns tillgängligt
för miljörum och miljösortering, juridiska aspekter, hur iordningställandet av utrymmet ska
ske, vilka nödvändiga kärl som behövs, estimerad kostnad för upphämtning, vilken leverantör
som kan sköta underhåll med mera.

Kommittén ska presentera estimerad kostnad för upprättandet, för årlig drift och underhåll
av lösningen, samt hur lösningen ska underhållas operativt. Det ska presenteras för
styrelsen. Beslut tas under en framtida stämma.

Dagordningen är följande:

1. Föreningsstämmans öppnande

2. Val av stämmoordförande

3.  Anmälan av ordförandens val av protokollförare

4. Godkännande av röstlängd

5. Fråga om närvarorätt vid föreningsstämman

6. Fastställande av dagordningen

7. Val av två personer att jämte stämmoordföranden justera protokollet

8. Val av minst två rösträknare

9. Fråga om kallelse till skett i behörig ordning

10. Genomgång av styrelsens årsredovisning

11. Genomgång av revisorernas berättelse

12. Beslut om fastställande av resultaträkning och balansräkning

13. Beslut i anledning av bostadsrättsföreningens vinst eller förlust enligt fastställd
balansräkning
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14.  Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter

15. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter

16. Beslut om arvoden och principer för andra ekonomiska ersättningar för styrelsens
ledamöter, revisorer, valberedning och de andra förtroendevalda som valts av
föreningsstämman

17. Val av styrelseledamöter och suppleanter

18.  Beslut om antal revisorer och suppleant

19. Val av revisor/er och suppleant

20. Beslut om antal ledamöter i valberedningen

21. Val av valberedning, en ledamot utses till valberedningens ordförande

22. Av styrelsen till föreningsstämman hänskjutna frågor och av medlemmar anmälda
ärenden som angivits i kallelsen

23. Föreningsstämmans avslutande

Väl mött!

Vänliga hälsningar, Styrelsen

Huddinge, 2022-04-13
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